
Protokoll Svensk Galopps extrastämma 2024-11-16 på Hotell  

Birger Jarl och via Zoom, samt Meeting Spyder, kl 8.30-14.15 
 

Närvarande – Fullmäktige 

Stockholms Galoppsällskap 

Maria Andersson 
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Lotta Månsby 

Stig Pilroth 

6 st 

 

Närvarande från Svensk Galopp 

Vd Björn Nilsson, samordnare Kristina E Bengtsson, samt från styrelsen: Anders Lilius, ordförande, 

Bengt-Ove Hedborg (via Zoom), Gisela Jardby, Staffan Lidbeck. Även närvarande Per Gustaf Ekbom 

och Nadja Bellander (via Zoom), samt Johan Gadd (via Zoom), Jan Carlson och Kathrine Heiberg. 

 

§ 1 Stämmans öppnande  
Svensk Galopps ordförande Anders Lilius öppnade stämman och hälsade välkomna. 
 
§ 2 Val av stämmoordförande 
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande. 
 
§ 3 Val av protokollförare 
Nadja Bellander valdes till protokollförare. 
 
§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt  
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige 
Stämman beslöt att tillåta åhörare men att dessa inte skulle ha yttranderätt. Dock beslöts att advokat 
Johan Gadd skulle få redovisa slutsatser angående avtalet med Svensk Travsport/ATG, och att Jan 
Carlson och Kathrine Heiberg skulle få svara på frågor om Projekt Bara Hippodrom. 
  
§ 5 Val av två ledamöter att jämte ordföranden justera protokollet 
Jonas Åkerman och Clarence Örhammar valdes till justerare. 
 
§ 6 Val av två rösträknare 
Beslöts att utfallet av votering genom Meeting Spyder skulle gälla som rösträkning  
och att särskilda rösträknare därför inte behövde utses. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom att deltagarna var inloggade i Meeting Spyder. 
17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 
närvarande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röstberättigade närvarande. 
 
§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst  
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst. 
 
§ 9 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, med följande ändring: 
Punkt 10 c.5 och punkt 10 d skulle behandlas före övriga frågor under punkt 10, eftersom dessa 
skulle ge en bild av totalekonomin och därmed utgöra bakgrund till övriga beslut som skulle fattas. 
 
§ 10 Ärenden som föranlett den extra föreningsstämman 
 
10 c.5 Avtalet med Svensk Travsport/ATG 
Advokat Johan Gadd redovisade skälen till att den ändrade beskattningen av spel på hästar som 
beslutats under våren är att anse som en ”väsentlig händelse” som kan föranleda en omförhandling 
av det befintliga avtalet mellan Svensk Galopp och Svensk Travsport/ATG. 

Assently: cf3bc2703069d077e3158ad7b740a11b2ff0d2778edb6dfef3d90b1ce5eec6b4ed9c7867753ba44f7c89a1d32c7afa54e7cf57c100c1782ab80751087c10831b



En arbetsgrupp utsedd av de tre sällskapen hade under tiden sedan den ordinarie höststämman 
sammanställt 12 frågor som Svensk Galopps styrelse skulle besvara avseende konsekvenser av en 
omförhandling av avtalet och skicka ut svaren till fullmäktigeledamöterna före extrastämman.  
Detta var inte gjort, utan Gisela Jardby från Svensk Galopps styrelse besvarade några av dessa 12 
frågor genom att påpeka att eftersom förhandlingarna pågår, finns inte alla parametrar på plats,  
men vid de fortsatta förhandlingarna med Svensk Travsport kommer SG:s styrelse att beakta den 
input man har fått från fullmäktige. 
Beslöts att ge Svensk Galopps styrelse mandat att fortsätta förhandlingarna med Svensk Travsport 
avseende avtalet om utdelning från ATG. Detta får dock inte påverka nuvarande preferensaktie-
struktur. Beslut kommer sedan att fattas av fullmäktige. 
 
10 d. Utökat sparpaket och 5-årsprognos 
Svensk Galopps vd Björn Nilsson visade en prognos för åren 2024-2029 avseende intäkter och 
kostnader samt hur utfallet skulle bli, beroende på huruvida avtalet med Svensk Travsport/ATG 
förhandlas om eller inte. Han berättade att man håller på att genomföra en inbesparing på 
personalsidan på cirka 5,5 miljoner kronor. Det finns också planer på att reducera antalet 
tävlingsdagar och man kommer att försöka generera fler intäkter bland annat genom att utveckla 
potentialen på Bro Parks 190 hektar. I nuläget är det inte möjligt att öka prissummepotten med mer 
än 2,5 miljoner kronor enligt budget om Svensk Galopp ska kunna uppnå en budget i balans. 
 
10 a. Motion från SGS och Bro Parks Tränarförening om ökning av prispengar 
Inför denna punkt begärde SGS att stämman skulle ajourneras under 15 minuter, vilket skedde. 
När stämman återupptogs, redogjorde Caroline Malmborg (SGS) för motionens innehåll, men 
dragningen slutade med att SGS, i ljuset av den ekonomiska redovisning som just hade lämnats, 
återtog motionen, men med följande medskick till SG:s styrelse: Fortsatta åtgärder till effektivisering 
ska utföras och de medel som frigörs ska ovillkorligen komma prissummepotten till del. 
 
10 b. Motion från SFK om decentralisering av verksamheten – SFK som pilotfall 
Information om detta hade sänts ut till fullmäktige inför stämman och redovisades på nytt av Peter 
Engström. Förslag till beslut av fullmäktige var att uppdra åt styrelsen och SFK att undersöka 
förutsättningarna för att SFK skulle ta ett operativt och ekonomiskt ansvar för galoppverksamheten i 
Skåne. Detta arbete ska göras skyndsamt och redovisas snarast, och i vart fall senast under första 
kvartalet 2025. Stämman beslöt i enlighet med motionen, som antogs med acklamation. 
 
 
10 c Motioner från SG:s styrelse 
 
10 c 1. Vintergaloppen.  
SG:s styrelse hade lämnat in en motion om att vintergaloppen ska hållas stängd till dess att ekonomin 
åter tillåter att den arrangeras. Caroline Malmborg (SGS) berättade att en arbetsgrupp bestående av 
henne själv, Patrick Wahl och Karl-Bertil Wirenstål hade räknat på vilka de faktiska kostnaderna är för 
att avhålla vintergalopp, och funnit att de siffror som Svensk Galopps styrelse har redovisat är 
missvisande. Dessutom måste man beakta att någon bana måste hållas öppen för träning under 
vintern oavsett om man har tävlingar. SG:s vd Björn Nilsson konstaterade att i nuläget är några 
vintertävlingar inte möjliga att avhålla men han välkomnade förslag till kostnadseffektiviseringar 
avseende banskötseln under vintern. Stämman gick till omröstning och motionen antogs med 
acklamation och följande formulering: Vintergaloppen (tävlingsverksamheten) ska hållas stängd till 
dess att Svensk Galopp har en ekonomi som möjliggör att den tas upp på nytt. 
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10 c 2. Pantsättning av Bro Park.  
Frågan hade behandlats tidigare och här kunde man ganska omgående gå till omröstning, som 
företogs via Meeting Spyder och utföll med 14 röster för, 18 röster emot och 3 röster som avstod. 
Därmed avslogs motionen om pantsättning av Bro Park. Ett nytt beslut i frågan kan fattas av 
fullmäktige först när nuvarande eller kommande styrelse presenterar ett konkret ändamål. 
 
Efter denna punkt gjordes ett avbrott för lunch, kl 12.00-12.30. 
 
10 c 3. Att ej utöva hindersport inom ramen för Svensk Galopp 
SG:s vd Björn Nilsson inledde med att berätta om vilka faktorer som spelat in för att man skulle lägga 
fram detta förslag. Hans Engblom (SGS) framförde ett antal synpunkter på varför det vore olyckligt 
att lägga ner hindersporten och därmed Strömsholms-tävlingarna, som drar tusentals betalande 
besökare varje år och är ett internationellt marknadsföringsfönster. Han hade även varit i kontakt 
med en representant för ATG, som sade sig inte vara främmande för tanken på att återinföra spel på 
hindersporten. Vidare påtalade han det olyckliga i att göra oss av med aktiva och hästar, i den 
situation vi nu befinner oss i, och konstaterade att den kalkyl som SG hade presenterat över 
kostnader för hindersporten kunde ifrågasättas. Dessutom frågade han vem som ska representera 
hindersporten internationellt, om inte Svensk Galopp gör detta. 
Det konstaterades även att en nedläggning av hindersporten skulle utgöra en ”väsentlig förändring 
av tävlingsverksamheten” och därmed skulle kräva 2/3-dels majoritet vid ett beslut. Votering 
företogs via Meeting Spyder och utföll med 20 röster för bifall för SG:s styrelses motion, 13 röster för 
avslag och 1 röst som avstod. Då 20 röster (av 35) inte utgjorde 2/3 majoritet, kunde resultatet inte 
tolkas som bifall till motionen, varför kontentan blev att hindersporten blir kvar som tidigare. 
 
10 c 4. Derbyutredningen öppet/stängt 
Gisela Jardby rapporterade om arbetsgruppens slutsatser. Hon betonade att ingen av de tre – hon 
själv, Åsa Edvardsson och Per Jardetun – hade haft någon åsikt i frågan innan arbetet påbörjades 
men efter att ha genomfört ett stort antal intervjuer, samt undersökt utfall av loppen, inte kunde se 
att det skulle gagna svensk avel att stänga loppet. Utgångspunkten var att en stängning av Derbyt 
skulle innebära att betydligt mindre medel kunde frigöras till svenskbonus; eftersom Sverige har 
införlivat EU:s direktiv avseende hästtävlingar, får endast 20% av medel som utbetalas riktas emot 
hästar av visst ursprung. Det hade också visat sig att de utländska hästar som hade anmälts till 
Derbyserien hade bidragit med 2,1 milj SEK till prissumman, och endast 26 stycken 2-åriga hästar 
hade sedan importerats till Sverige före den 1 juli och man vet inte om de har anmälts i Derbyt. 
Omröstning företogs och man beslöt med acklamation att anta motionen om att behålla Derbyt 
öppet som det är. En ledamot, Roland Egnestam, anmälde avvikande åsikt. 
 
10 e. Ny bana i Skåne.  
Detta var en informations- och diskussionspunkt. 
Bengt-Ove Hedborg förklarade varför det inte ”bara är att skriva på” avtalet för Bara Hippodrom.  
SG:s styrelse behöver ha kontroll på det som man förbinder sig till. Han redovisade flera kalkyler, som 
visade vilket utrymme för investeringar i den nya banan som finns om vi hittar en investerare som 
nöjer sig med 6,25% avkastning, respektive 8%, som tycks vara den gångbara siffran enligt de 
sonderingar som SG:s styrelse har gjort. 
 
SG:s ordförande Anders Lilius framförde att det bästa vore samlokalisering av verksamheterna i 
Skåne med travet. ATG hade förklarat sig villiga att lösa SG:s lån hos Nordea, med följd att Svensk 
Galopp skulle få lägre räntekostnader, om SG skulle bygga en bana, och även en träningscamp, 
tillsammans med Svensk Travsport. Att ta beslut om detta brådskar, enligt Anders Lilius, eftersom 
detta fönster till samarbete stängs vid årsskiftet och efter detta finns inte längre möjlighet till ett 
sådant upplägg. Anders Lilius föreslog därför en ny extrastämma redan den 9 december för att fatta 
beslut i frågan, alternativt att SFK då skulle axla ansvaret för den fortsatta galoppsporten i Skåne.  
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Detta föranledde diskussioner, eftersom man just hade konstaterat att frågan om att SFK skulle 
kunna ta över ansvaret för galoppsporten i Skåne skulle utredas och redovisas under första kvartalet 
2025. Dessutom skulle Bengt-Ove Hedborg och Gisela Jardby träffa Bara Hippodrom på nytt 
påföljande tisdag, den 19 november, för att åter se över kalkylerna för projektet. Beslöts att avvakta 
dessa nya kalkyler, som kommer att sändas ut till fullmäktige. 
Svensk Galopps styrelse har möjlighet att kalla till en extrastämma med sedvanlig framförhållning 
avseende tid mellan kallelse och stämma, och att därvid besluta  
om vilka frågor som ska tas upp till beslut. 
 

§ 11 Stämmans avslutande 

Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman avslutad. 

 

 

Vid protokollet  Ordförande vid mötet: 

 

 

Nadja Bellander  Per Gustaf Ekbom 

 

 

Justeras:          Justeras: 

 

 

Jonas Åkerman   Clarence Örhammar   

Assently: cf3bc2703069d077e3158ad7b740a11b2ff0d2778edb6dfef3d90b1ce5eec6b4ed9c7867753ba44f7c89a1d32c7afa54e7cf57c100c1782ab80751087c10831b



Följande handlingar har undertecknats den 19 december 2024
 

Underskrifter
 

2024-11-16 Extrastämma protokoll.pdf
(160397 byte)
SHA-512: 31d5a88361ebf47ad616a21f5af9af9fa5689
bfcb7b6bb34da15157ea9e27c1ecb9c875671e5f1d9988
e05b99c7ded8467f9d355b477d2341a317613999ad564

Clarence Örhammar
clarence.orhammar@telia.com
Undertecknat med e-legitimation (BankID)

2024-12-19 09:47:42 (CET)

Bo Jonas Mikael Åkerman
jonasakerman.annexgarden@gmail.com
Undertecknat med e-legitimation (BankID)

2024-12-19 09:26:45 (CET)

Nadja Bellander
nadja.bellander@svenskgalopp.se
Undertecknat med e-legitimation (BankID)

2024-12-19 09:24:02 (CET)

Per Gustaf Ekbom
pg@ekbomlegal.se
Undertecknat med e-legitimation (BankID)

2024-12-19 14:08:45 (CET)

2024-11-16 Extrastämma protokoll
Verifiera äktheten och integriteten av detta undertecknade dokument genom att skanna QR-koden till vänster.
Du kan också göra det genom att besöka https://app.assently.com/case/verify
SHA-512:
cf3bc2703069d077e3158ad7b740a11b2ff0d2778edb6dfef3d90b1ce5eec6b4ed9c7867753ba44f7c89a1d32c7afa54e7cf57c100c1782ab80751087c10831
b

Om detta kvitto
Dokumentet är elektroniskt undertecknat genom e-signeringsplattformen Assently i enlighet med eIDAS, Europaparlamentets och rådets förordning (EU) nr
910/2014. En elektronisk underskrift får inte förvägras rättslig verkan eller giltighet som bevis vid rättsliga förfaranden enbart på grund av att underskriften
har elektronisk form eller inte uppfyller kraven för kvalificerade elektroniska underskrifter. En kvalificerad elektronisk underskrift ska ha motsvarande
rättsliga verkan som en handskriven underskrift. Assently tillhandahålls av Assently AB, org. nr. 556828-8442, Sverige.

Undertecknandet intygas av Assently

Sida 1 av 1





Case Audit Log
2024-12-19 08:13:59 UTC Case sent by Kristina Bengtsson


Title: 2024-11-16 Extrastämma protokoll


2024-11-16 Extrastämma protokoll.pdf:
31d5a88361ebf47ad616a21f5af9af9fa5689bfcb7b6bb34da15157ea9e27c1ecb9c875671e5f1d9988e05b99c7de
d8467f9d355b477d2341a317613999ad564


2024-12-19 08:22:58 UTC Case reviewed by party: Nadja Bellander [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 81.233.213.129


Useragent: Mozilla/5.0 (Windows NT 10.0; Win64; x64) AppleWebKit/537.36 (KHTML, like Gecko)
Chrome/131.0.0.0 Safari/537.36 Edg/131.0.0.0


2024-12-19 08:24:02 UTC Case signed by party: Nadja Bellander [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 81.233.213.129


2024-12-19 08:24:38 UTC Case reviewed by party: Bo Jonas Mikael Åkerman [nationellt ID-nummer dolt av
privacy-inställningar] (BankID)
IP: 94.234.106.89


Useragent: Mozilla/5.0 (Macintosh; Intel Mac OS X 10_15_7) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like Gecko)
Version/18.1.1 Safari/605.1.15


2024-12-19 08:26:45 UTC Case signed by party: Bo Jonas Mikael Åkerman [nationellt ID-nummer dolt av
privacy-inställningar] (BankID)
IP: 94.234.106.89


2024-12-19 08:44:45 UTC Case reviewed by party: Clarence Örhammar [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 90.233.211.141


Useragent: Mozilla/5.0 (iPhone; CPU iPhone OS 16_7_10 like Mac OS X) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like
Gecko) CriOS/131.0.6778.134 Mobile/15E148 Safari/604.1


2024-12-19 08:47:42 UTC Case signed by party: Clarence Örhammar [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 90.233.211.141


2024-12-19 13:08:19 UTC Case reviewed by party: Per Gustaf Ekbom [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 94.234.99.153


Useragent: Mozilla/5.0 (iPhone; CPU iPhone OS 18_1_1 like Mac OS X) AppleWebKit/605.1.15 (KHTML, like
Gecko) Version/18.1.1 Mobile/15E148 Safari/604.1


2024-12-19 13:08:45 UTC Case signed by party: Per Gustaf Ekbom [nationellt ID-nummer dolt av privacy-
inställningar] (BankID)
IP: 94.234.99.153


2024-12-19 13:08:45 UTC Case finished. Certificate generated


Sida 1 av 1








signatures/Clarence Örhammar/signature.json

{"SigningTime":"2024-12-19T08:47:42","SignatureProvider":"Sbid","NameAndGroupName":"Clarence Örhammar","EmailAddress":"clarence.orhammar@telia.com","NationalId":"[nationellt ID-nummer dolt av privacy-inställningar]","EIdSerialNumber":"","IpAddress":"90.233.211.141","Signature":"","MobilePhone":""}






signatures/Bo Jonas Mikael Åkerman/signature.json

{"SigningTime":"2024-12-19T08:26:45","SignatureProvider":"Sbid","NameAndGroupName":"Bo Jonas Mikael Åkerman","EmailAddress":"jonasakerman.annexgarden@gmail.com","NationalId":"[nationellt ID-nummer dolt av privacy-inställningar]","EIdSerialNumber":"","IpAddress":"94.234.106.89","Signature":"","MobilePhone":""}






signatures/Nadja Bellander/signature.json

{"SigningTime":"2024-12-19T08:24:02","SignatureProvider":"Sbid","NameAndGroupName":"Nadja Bellander","EmailAddress":"nadja.bellander@svenskgalopp.se","NationalId":"[nationellt ID-nummer dolt av privacy-inställningar]","EIdSerialNumber":"","IpAddress":"81.233.213.129","Signature":"","MobilePhone":""}






signatures/Per Gustaf Ekbom/signature.json

{"SigningTime":"2024-12-19T13:08:45.2703135Z","SignatureProvider":"Sbid","NameAndGroupName":"Per Gustaf Ekbom","EmailAddress":"pg@ekbomlegal.se","NationalId":"[nationellt ID-nummer dolt av privacy-inställningar]","EIdSerialNumber":"","IpAddress":"94.234.99.153","Signature":"","MobilePhone":""}






2024-11-16 Extrastämma protokoll.pdf




Protokoll Svensk Galopps extrastämma 2024-11-16 på Hotell  



Birger Jarl och via Zoom, samt Meeting Spyder, kl 8.30-14.15 
 



Närvarande – Fullmäktige 



Stockholms Galoppsällskap 



Maria Andersson 



Lisbeth Bolin 



Marianne Dufva 



Roland Egnestam  



Hans Engblom 



Robert Holmsten 



Caroline Malmborg 



Eva McLaren 



Wolfram Meyer 



Jan Ohlsson 



Tobias Olsson 



Birgitta Philipsson 



Lena Staag 



Solveig Stefansson 



Patrick Wahl 



Martin Wallin 



Clarence Örhammar 



17 st 



 



Skånska Fältrittklubben 



Kristina Anderson 



Håkan Birger 



Peter Engström 



Catharina Genberg 



Alexandra Granrot 



Jacqueline Henriksson 



Peter Jardby 



Padraig Long 



Eva CS Pettersson 



Fredrik Reuterskiöld 



Linda Reuterskiöld 



Jonas Åkerman 



12 st 



 



Göteborgs Galoppsällskap 



Christoffer Andersson Rönnlund 



Åsa Edvardsson 



Lars Gradin 



Christer Hederud 











Lotta Månsby 



Stig Pilroth 



6 st 



 



Närvarande från Svensk Galopp 



Vd Björn Nilsson, samordnare Kristina E Bengtsson, samt från styrelsen: Anders Lilius, ordförande, 



Bengt-Ove Hedborg (via Zoom), Gisela Jardby, Staffan Lidbeck. Även närvarande Per Gustaf Ekbom 



och Nadja Bellander (via Zoom), samt Johan Gadd (via Zoom), Jan Carlson och Kathrine Heiberg. 



 



§ 1 Stämmans öppnande  
Svensk Galopps ordförande Anders Lilius öppnade stämman och hälsade välkomna. 
 
§ 2 Val av stämmoordförande 
Per Gustaf Ekbom valdes till mötesordförande. 
 
§ 3 Val av protokollförare 
Nadja Bellander valdes till protokollförare. 
 
§ 4 Beslut om närvaro respektive yttranderätt  
för annan än SGIF:s styrelse eller fullmäktige 
Stämman beslöt att tillåta åhörare men att dessa inte skulle ha yttranderätt. Dock beslöts att advokat 
Johan Gadd skulle få redovisa slutsatser angående avtalet med Svensk Travsport/ATG, och att Jan 
Carlson och Kathrine Heiberg skulle få svara på frågor om Projekt Bara Hippodrom. 
  
§ 5 Val av två ledamöter att jämte ordföranden justera protokollet 
Jonas Åkerman och Clarence Örhammar valdes till justerare. 
 
§ 6 Val av två rösträknare 
Beslöts att utfallet av votering genom Meeting Spyder skulle gälla som rösträkning  
och att särskilda rösträknare därför inte behövde utses. 
 
§ 7 Fastställande av röstlängd  
Röstlängden fastställdes för respektive sällskap genom att deltagarna var inloggade i Meeting Spyder. 
17 närvarande från Stockholms Galoppsällskap, 12 närvarande från Skånska Fältrittklubben och 6 
närvarande från Göteborgs Galoppsällskap. Totalt 35 röstberättigade närvarande. 
 
§ 8 Fråga om stämman blivit i behörig ordning utlyst  
Godkändes att stämman blivit i behörig ordning utlyst. 
 
§ 9 Fastställande av dagordning  
Dagordningen fastställdes enligt utsänd lista, med följande ändring: 
Punkt 10 c.5 och punkt 10 d skulle behandlas före övriga frågor under punkt 10, eftersom dessa 
skulle ge en bild av totalekonomin och därmed utgöra bakgrund till övriga beslut som skulle fattas. 
 
§ 10 Ärenden som föranlett den extra föreningsstämman 
 
10 c.5 Avtalet med Svensk Travsport/ATG 
Advokat Johan Gadd redovisade skälen till att den ändrade beskattningen av spel på hästar som 
beslutats under våren är att anse som en ”väsentlig händelse” som kan föranleda en omförhandling 
av det befintliga avtalet mellan Svensk Galopp och Svensk Travsport/ATG. 











En arbetsgrupp utsedd av de tre sällskapen hade under tiden sedan den ordinarie höststämman 
sammanställt 12 frågor som Svensk Galopps styrelse skulle besvara avseende konsekvenser av en 
omförhandling av avtalet och skicka ut svaren till fullmäktigeledamöterna före extrastämman.  
Detta var inte gjort, utan Gisela Jardby från Svensk Galopps styrelse besvarade några av dessa 12 
frågor genom att påpeka att eftersom förhandlingarna pågår, finns inte alla parametrar på plats,  
men vid de fortsatta förhandlingarna med Svensk Travsport kommer SG:s styrelse att beakta den 
input man har fått från fullmäktige. 
Beslöts att ge Svensk Galopps styrelse mandat att fortsätta förhandlingarna med Svensk Travsport 
avseende avtalet om utdelning från ATG. Detta får dock inte påverka nuvarande preferensaktie-
struktur. Beslut kommer sedan att fattas av fullmäktige. 
 
10 d. Utökat sparpaket och 5-årsprognos 
Svensk Galopps vd Björn Nilsson visade en prognos för åren 2024-2029 avseende intäkter och 
kostnader samt hur utfallet skulle bli, beroende på huruvida avtalet med Svensk Travsport/ATG 
förhandlas om eller inte. Han berättade att man håller på att genomföra en inbesparing på 
personalsidan på cirka 5,5 miljoner kronor. Det finns också planer på att reducera antalet 
tävlingsdagar och man kommer att försöka generera fler intäkter bland annat genom att utveckla 
potentialen på Bro Parks 190 hektar. I nuläget är det inte möjligt att öka prissummepotten med mer 
än 2,5 miljoner kronor enligt budget om Svensk Galopp ska kunna uppnå en budget i balans. 
 
10 a. Motion från SGS och Bro Parks Tränarförening om ökning av prispengar 
Inför denna punkt begärde SGS att stämman skulle ajourneras under 15 minuter, vilket skedde. 
När stämman återupptogs, redogjorde Caroline Malmborg (SGS) för motionens innehåll, men 
dragningen slutade med att SGS, i ljuset av den ekonomiska redovisning som just hade lämnats, 
återtog motionen, men med följande medskick till SG:s styrelse: Fortsatta åtgärder till effektivisering 
ska utföras och de medel som frigörs ska ovillkorligen komma prissummepotten till del. 
 
10 b. Motion från SFK om decentralisering av verksamheten – SFK som pilotfall 
Information om detta hade sänts ut till fullmäktige inför stämman och redovisades på nytt av Peter 
Engström. Förslag till beslut av fullmäktige var att uppdra åt styrelsen och SFK att undersöka 
förutsättningarna för att SFK skulle ta ett operativt och ekonomiskt ansvar för galoppverksamheten i 
Skåne. Detta arbete ska göras skyndsamt och redovisas snarast, och i vart fall senast under första 
kvartalet 2025. Stämman beslöt i enlighet med motionen, som antogs med acklamation. 
 
 
10 c Motioner från SG:s styrelse 
 
10 c 1. Vintergaloppen.  
SG:s styrelse hade lämnat in en motion om att vintergaloppen ska hållas stängd till dess att ekonomin 
åter tillåter att den arrangeras. Caroline Malmborg (SGS) berättade att en arbetsgrupp bestående av 
henne själv, Patrick Wahl och Karl-Bertil Wirenstål hade räknat på vilka de faktiska kostnaderna är för 
att avhålla vintergalopp, och funnit att de siffror som Svensk Galopps styrelse har redovisat är 
missvisande. Dessutom måste man beakta att någon bana måste hållas öppen för träning under 
vintern oavsett om man har tävlingar. SG:s vd Björn Nilsson konstaterade att i nuläget är några 
vintertävlingar inte möjliga att avhålla men han välkomnade förslag till kostnadseffektiviseringar 
avseende banskötseln under vintern. Stämman gick till omröstning och motionen antogs med 
acklamation och följande formulering: Vintergaloppen (tävlingsverksamheten) ska hållas stängd till 
dess att Svensk Galopp har en ekonomi som möjliggör att den tas upp på nytt. 
 
 
 
 











10 c 2. Pantsättning av Bro Park.  
Frågan hade behandlats tidigare och här kunde man ganska omgående gå till omröstning, som 
företogs via Meeting Spyder och utföll med 14 röster för, 18 röster emot och 3 röster som avstod. 
Därmed avslogs motionen om pantsättning av Bro Park. Ett nytt beslut i frågan kan fattas av 
fullmäktige först när nuvarande eller kommande styrelse presenterar ett konkret ändamål. 
 
Efter denna punkt gjordes ett avbrott för lunch, kl 12.00-12.30. 
 
10 c 3. Att ej utöva hindersport inom ramen för Svensk Galopp 
SG:s vd Björn Nilsson inledde med att berätta om vilka faktorer som spelat in för att man skulle lägga 
fram detta förslag. Hans Engblom (SGS) framförde ett antal synpunkter på varför det vore olyckligt 
att lägga ner hindersporten och därmed Strömsholms-tävlingarna, som drar tusentals betalande 
besökare varje år och är ett internationellt marknadsföringsfönster. Han hade även varit i kontakt 
med en representant för ATG, som sade sig inte vara främmande för tanken på att återinföra spel på 
hindersporten. Vidare påtalade han det olyckliga i att göra oss av med aktiva och hästar, i den 
situation vi nu befinner oss i, och konstaterade att den kalkyl som SG hade presenterat över 
kostnader för hindersporten kunde ifrågasättas. Dessutom frågade han vem som ska representera 
hindersporten internationellt, om inte Svensk Galopp gör detta. 
Det konstaterades även att en nedläggning av hindersporten skulle utgöra en ”väsentlig förändring 
av tävlingsverksamheten” och därmed skulle kräva 2/3-dels majoritet vid ett beslut. Votering 
företogs via Meeting Spyder och utföll med 20 röster för bifall för SG:s styrelses motion, 13 röster för 
avslag och 1 röst som avstod. Då 20 röster (av 35) inte utgjorde 2/3 majoritet, kunde resultatet inte 
tolkas som bifall till motionen, varför kontentan blev att hindersporten blir kvar som tidigare. 
 
10 c 4. Derbyutredningen öppet/stängt 
Gisela Jardby rapporterade om arbetsgruppens slutsatser. Hon betonade att ingen av de tre – hon 
själv, Åsa Edvardsson och Per Jardetun – hade haft någon åsikt i frågan innan arbetet påbörjades 
men efter att ha genomfört ett stort antal intervjuer, samt undersökt utfall av loppen, inte kunde se 
att det skulle gagna svensk avel att stänga loppet. Utgångspunkten var att en stängning av Derbyt 
skulle innebära att betydligt mindre medel kunde frigöras till svenskbonus; eftersom Sverige har 
införlivat EU:s direktiv avseende hästtävlingar, får endast 20% av medel som utbetalas riktas emot 
hästar av visst ursprung. Det hade också visat sig att de utländska hästar som hade anmälts till 
Derbyserien hade bidragit med 2,1 milj SEK till prissumman, och endast 26 stycken 2-åriga hästar 
hade sedan importerats till Sverige före den 1 juli och man vet inte om de har anmälts i Derbyt. 
Omröstning företogs och man beslöt med acklamation att anta motionen om att behålla Derbyt 
öppet som det är. En ledamot, Roland Egnestam, anmälde avvikande åsikt. 
 
10 e. Ny bana i Skåne.  
Detta var en informations- och diskussionspunkt. 
Bengt-Ove Hedborg förklarade varför det inte ”bara är att skriva på” avtalet för Bara Hippodrom.  
SG:s styrelse behöver ha kontroll på det som man förbinder sig till. Han redovisade flera kalkyler, som 
visade vilket utrymme för investeringar i den nya banan som finns om vi hittar en investerare som 
nöjer sig med 6,25% avkastning, respektive 8%, som tycks vara den gångbara siffran enligt de 
sonderingar som SG:s styrelse har gjort. 
 
SG:s ordförande Anders Lilius framförde att det bästa vore samlokalisering av verksamheterna i 
Skåne med travet. ATG hade förklarat sig villiga att lösa SG:s lån hos Nordea, med följd att Svensk 
Galopp skulle få lägre räntekostnader, om SG skulle bygga en bana, och även en träningscamp, 
tillsammans med Svensk Travsport. Att ta beslut om detta brådskar, enligt Anders Lilius, eftersom 
detta fönster till samarbete stängs vid årsskiftet och efter detta finns inte längre möjlighet till ett 
sådant upplägg. Anders Lilius föreslog därför en ny extrastämma redan den 9 december för att fatta 
beslut i frågan, alternativt att SFK då skulle axla ansvaret för den fortsatta galoppsporten i Skåne.  











 
Detta föranledde diskussioner, eftersom man just hade konstaterat att frågan om att SFK skulle 
kunna ta över ansvaret för galoppsporten i Skåne skulle utredas och redovisas under första kvartalet 
2025. Dessutom skulle Bengt-Ove Hedborg och Gisela Jardby träffa Bara Hippodrom på nytt 
påföljande tisdag, den 19 november, för att åter se över kalkylerna för projektet. Beslöts att avvakta 
dessa nya kalkyler, som kommer att sändas ut till fullmäktige. 
Svensk Galopps styrelse har möjlighet att kalla till en extrastämma med sedvanlig framförhållning 
avseende tid mellan kallelse och stämma, och att därvid besluta  
om vilka frågor som ska tas upp till beslut. 
 



§ 11 Stämmans avslutande 



Mötets ordförande Per Gustaf Ekbom förklarade stämman avslutad. 



 



 



Vid protokollet  Ordförande vid mötet: 



 



 



Nadja Bellander  Per Gustaf Ekbom 
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Jonas Åkerman   Clarence Örhammar   
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